
Z á p i s

z veřejného zasedání   zastupitelstva obce konaného dne 23. dubna 2008 v 18.00 hodin 
v kanceláři zastupitelstva obce

Přítomni:   p. Pulpitová, p. Sekerka, p. Strnad,  Ing. Kopista, p. Víšek, p. Němec, 
Ing. Pochobradská, p. Šmahel, 
Omluveni : p. Tlapáková 

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s dnešním programem a přednesla zprávu o 
činnosti  od  minulého  veřejného  zasedání.  Dne  12.3.  proběhlo  jednání  –  ústní  dohoda  o 
novelizaci  smlouvy  o  pronájmu  víceúčelového  sálu  –  Víškovi.  Podklady  pro  zpracování 
novelizované  smlouvy byly předány právničce.  Dne  16.3.  za  podpory obecního úřadu se 
uskutečnil dětský maškarní karneval. Do jeho organizace se zapojily mladé maminky z naší 
obce.  Dne  21.3.   provedla  skupina  odboru  finančního,  oddělení  přezkumu  hospodaření 
Krajského úřadu Pardubického kraje přezkum hospodaření – viz bod dnešního jednání. Dne 
26.3.   -  jednání  s  p.  Hybnerovou, zda bude ochotná vést  knihovnu v nových upravených 
prostorách na obecním úřadě.  Paní starostka v této souvislosti informovala o probíhajících 
stavebních  úpravách prostoru pro knihovnu v budově obecního úřadu a cenové nabídce na 
regály  –  viz  samostatný  bod   jednání.   Dne  5.4.  v  sobotu  v  odpoledních  hodinách  se 
uskutečnilo vystoupení dědí MŠ a následně  dětské představení divadélka z Prahy. Vystoupení 
organizovala paní ředitelka MŠ  ve spolupráci s vedením obce. Dne  9.4.  - kontrola plnění 
odstranění   závad dle ustanovení  §  31 odstavce 2 zákona o PO.  Kontrolu provedl  nprap. 
Martin  Vojta  –  oddělení  prevence,  HZS  Pardubického  kraje,  územní  odbor  Chrudim  – 
podrobnou informaci podá p. Víšek. Dne 16.4. 2008 jednání zástupců firmy Chládek-Tintěra 
–  Ing.  Kvirence  a  projektanta   ohledně  zpracování  projektové  dokumentace  na  místní 
komunikace od křížku k potoku a od potoka  podél trati k čp. 77 (p. Plotová). Samostatným 
bodem jednání bude  informace o způsobu a stavu podání žádosti o dotaci  u Státního fondu 
dopravní infrastruktury.

1. Obec spolupracovala a poskytla potřebné informace k podání žádosti o dotaci z SFDI, kterou za 
naší obec zpracovala p. Nečesaná – firma Chládek -Tintěra. Obec v  termínu podání žádostí - 15.3. 
2008 požádala  o  poskytnutí  příspěvku  z  rozpočtu  SFDI  na  akci  „  Stavební  úpravy za  účelem 
zvýšení  bezpečnosti  na  silnici  II/340  v  Úhřeticích„.   Dne  9.  dubna  jsme  byly  elektronicky 
informováni,  že  naše  žádost  byla  zaevidována  pod  pořadovým  číslem  :  49  a  že  naše  žádost 
obsahuje  všechny  požadované  formální  náležitosti  dle  bodu  5  „  Pravidel  pro  poskytování 
příspěvků“. Dle těchto pravidel, která má obec k dispozici, by měla být o výsledku a schválení 
příspěvku obec informována přibližně v druhé polovině května.

2. Paní starostka předala potřebné informace a původní smlouvu o nájmu víceúčelového  sálu s V+V 
Pohostinství  k  přepracování  právničce.   Přepracovaný návrh  smlouvy bude předmětem dalšího 
jednání zastupitelstva.

3. Kontrola  plnění odstranění závad dle ustanovení § 31 odstavce 2 zákona o PO provedená nprap. 
Vojtou – oddělení prevence, HZS Pardubického kraje, územní odbor Chrudim dne 9.4. v kanceláři 



obecního úřadu. Dle kontroly  nutno doplnit dohody o členství v jednotce SHD a jmenování velitele 
atd. Bude doplněno a předáno.

4. V prostorách po bývalé promítarně kina  probíhají stavební  úpravy za účelem rekonstrukce tohoto 
prostoru pro knihovnu, která nyní využívá  jedné místnosti v přístavbě MŠ. Vzhledem ke stísněným 
prostorám  a  nutnosti  připojení  knihovny  dle  zákona  na  internet  bylo  již  dříve  rozhodnuto  o 
přestěhování knihovny.  Byla dokončena nová elektroinstalace, v těchto dnech probíhají  stavební a 
obkladačské práce. Zastupitelstvu obce byl předložen cenový návrh na zhotovení nových regálů pro 
knihovnu.  Po  projednání  byla  cenová nabídka odsouhlasena,  následně tímto dojde  k navýšení 
rozpočtu – odsouhlasením rozpočtové změny – příští zasedání zastupitelstva obce. 

5. Žádost p. Tlapáka o odkoupení st. par. č. 160 v prostoru u bytovek , na kterém se nachází garáž 
výše  jmenovaného.  Obec  dle  zákona  o  obcích  zveřejnila  záměr  obce  tuto  nemovitost  prodat. 
Následně bude zpracována kupní smlouva o prodeji pozemku a odsouhlasena na příštím zasedání 
obce.  

6. Žádost p. Víška o odkoupení pozemku par.č. 1270 a nabídka  akciové společnosti Wienerberger, 
závod Tuněchody o odkoupení pozemků  v prostoru u bytovek a garáží – konkrétně se jedná o 
pozemky par.č. 443/9 a 10. Zastupitelstvo tento záměr obce schvaluje  - bude  zveřejněn na úřední 
desce obce po dobu 15 dnů. 

7. Paní starostka seznámila zastupitelstvo obce se zpracováním a zadáním Změny č. 1 územního plánu 
obce. Pro zpracování návrhu  územního plánu byla vybrána firma REGIO, projektový ateliér s.r.o., 
Hradec Králové. Zastupitelstvo obce bylo dále seznámeno se smlouvou o dílo s tímto ateliérem a 
tuto  smlouvu  schvaluje.  Zároveň  souhlasí  se  zadáním  změny  č.  1  územního  plánu  obce  a 
zpracováním návrhu  Změny  č.  1  územního  plánu  obce  a  dále  pověřuje  paní  starostku  Lenku 
Pulpitovou jako kontaktní osobu pro pořizovatele  Změny č. 1 územního plánu obce Úhřetice. 

8. Dne 23. března  provedla pracovní skupina finančního odboru, oddělení přezkumu hospodaření 
Krajského úřadu Pardubického kraje přezkum hospodaření naší obce – viz zpráva o přezkumu č. 
75/2008 s tímto výsledkem : V souladu s ustanovením § 10 odst. 3) písm. a) zákona č. 420/2004 
Sb.,  o přezkoumávání hospodaření územních samosprávních celků a dobrovolných svazků obcí, 
provedeného podle § 2 a 3 citovaného zákona,  nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Dále bylo 
zastupitelstvo seznámeno se zpracovaným závěrečným účtem obce za rok 2007, který obsahuje 
údaje  o  výsledcích  rozpočtového  hospodaření   uplynulého   rozpočtového  roku.  Po  seznámení 
zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet a zprávu o přezkumu hospodaření bez výhrad.

9. Zastupitelstvo  obce  bylo  seznámeno  s  výsledkem   hospodaření  příspěvkové  organizace  MŠ 
Úhřetice.  Dle  výkazu  zisku  a  ztráty  sestaveného  k  31.12.2007  činil  hospodářský  výsledek  24 
731,47 Kč. Finanční výbor v čele s Ing. Kopistou navrhuje tento zisk rozdělit takto : do fondu 
odměn  částku 500,- Kč a do fondu rezervního částku 24 231,47 Kč..  Zastupitelstvo souhlasí. 

10. Zastupitelstvu obce byla předložena smlouva a cenová nabídka  stavební firmy Mgr. Rulík Zdeněk, 
kde předmětem smlouvy  i nabídky jsou stavební úpravy - povrchu shromaždiště odpadů (sběrný 
dvůr).  Firma Merit doposud cenovou nabídku nepředala. Z těchto důvodu zastupitelstvo souhlasí 
se smlouvou o dílo – Mgr. Rulík Zdeněk. Zároveň bylo zastupitelstvo seznámeno s jednáním paní 
starostky na Pardubickém kraji, odbor životní prostřední, který nám poskytne na tuto akci dotaci ve 
výši 200 000,- Kč.

11. Na základě  písemné žádosti občanů p. Rosolové a p. Vodrážkové o prominutí místního poplatku za 
odpady za rok 2008  a doložení potřebných písemností a dokladů zastupitelstvo obce souhlasí s 
odepsáním této pohledávky ve výši  750,- Kč (1x 250,- Rosolová Zdeňka, 2x 250,- Vodrážková 
Monika a Brnický Štěpán). 

12. Obci byl doručen dodatek č.  3 ke Smlouvě o dílo – Služby města  Pardubice,  kdy předmětem 
smlouvy jsou úpravy v počtu odvezených popelových nádob. Zastupitelstvo obce s tímto dodatkem 
bylo seznámeno a schvaluje ho v  tomto znění.



13. Firma,  která  zajišťuje  pro  společnost  Vodafone  stavbu  základnové  stanice,  oslovila  obec  s 
vypracovaným Dodatkem č. 1 ke Smlouvě u uložení přívodního elektro-napájecího kabelu jako 
přípojky na veřejnou rozvodnou síť  pro provoz základnové stanice a to  z  důvodu změny trasy 
přívodního kabelu než jak bylo původně v projektu a ve smlouvě. Zastupitelstvo s tímto dodatkem 
bylo seznámeno a  schvaluje ho v tomto znění.

14. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s nařízením vlády č. 79/2008 Sb o odměnách za výkon funkce 
členům zastupitelstva ve znění pozdějších předpisů .  Vzhledem ke skutečnosti rozeslání tohoto 
nařízení dne 29. února 2008 nemohlo dojít k projednání na minulém zasedání zastupitelstva obce. 
Zastupitelstvo obce tímto schvaluje odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva dle svých  výkonů 
funkcí a členů výborů a komisí dle přílohy č. 1 k nařízení č. 37/2003 Sb., a to  s účinností od března 
tohoto roku.

15. Akciová společnost Vodovody a kanalizace Chrudim oznámila dopisem konání valné hromady dne 
9.6. 2008 v sídle společnosti. Po projednání zastupitelstvo obce deleguje jako zástupce obce na této 
valné hromadě zastupitele p. Otakara Sekerku. 

16. Na  základě  stížnosti  občanů  –  zvláště  pak  v  prostoru  u  bytovek,  na  chování  majitelů  psů, 
zastupitelstvo obce bylo seznámeno s dosud platnou vyhláškou obce č. 2/2001, kterou se vymezují 
některé povinnosti  držitele  psa.  Po přečtení  vyhlášky bylo shledáno,  že tato vyhláška prozatím 
vyhovuje  požadavkům na chování majitelů psů a způsobu úklidu psích extramentů. Nebude tvořen 
nový  právní  předpis  ,  pouze  zastupitelstvo  doporučuje  vytvořit  letáčky  pro  majitele  psů  s 
upozorněním jak se v tomto prostoru -  u bytovek a dětském hřišti chovat. 

17. Různé – diskuze. 
Přijímání  dětí  do  MŠ  –  informace  o  skutečnosti,  že  děti  jsou  do  MŠ  přijímáni  na  základě 
vyhlášeného zápisu. V případě volné kapacity, lze dítě přijmout i po tomto zápisu. Pokud však 
stav přijatých dětí nedovoluje další přijetí dítěte a má trvalý pobyt v naší obci vystává otázka jak 
postupovat v takovémto případě. Obec vzhledem ke skutečnosti, že hradí provoz tohoto zařízení 
bude dávat přednost dětem s trvalým pobytem na území obce Úhřetice. 

 

Zapsala : Baťková                                                                   Lenka Pulpitová
Ověřili : Ing. Kopista                                                                  starostka obce 
              p. Němec                                   


